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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  29/03/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

            2) Υπουργό Υγείας 

            3) Υπουργό Οικονομικών 

             

ΘΕΜΑ: «Ένταξη Στελεχών Ενόπλων Δυνάμεων στα συμβεβλημένα 

Φαρμακεία του ΕΟΠΥΥ για την Εκτέλεση Συνταγών Φαρμάκων.» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

 Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών - Π.ΟΜ.ΕΝ.Σ, 

κατόπιν της  υπ’ αριθμ. πρωτ. αριθμ. Πρωτ. 46/07-03-22 Ένωσης 

Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Αιτωλοακαρνανίας 

(Ε.Σ.Π.Ε.ΑΙΤ), επανέρχεται στο θέμα που είχε αναδείξει καθώς και στις 

προτάσεις που είχε καταθέσει ως Ομοσπονδία για την έκδοση 

ηλεκτρονικών συνταγών και την εκτέλεση αυτών με ενιαία διαδικασία, 

όπως οι υπόλοιπες συνταγές που αποζημιώνονται από τον ΕΟΠΥΥ. 

 

Συγκεκριμένα, είχε προταθεί η συνεργασία των Υπουργείων Εθνικής 

Άμυνας, Υγείας και Οικονομικών ώστε στο Σύστημα Ηλεκτρονικής 

Συνταγογράφησης να δημιουργηθεί κατηγορία ασφαλισμένων 

(Ασφαλισμένοι Ενόπλων Δυνάμεων). Αυτό θα συνέδραμε στην έκδοση 

ηλεκτρονικών συνταγών και την εκτέλεση τους με την ίδια διαδικασία, 

όπως οι υπόλοιπες συνταγές που καλύπτονται από τον ΕΟΠΥΥ. 

 

Επίσης, είχε ζητηθεί από τα ανωτέρω Υπουργεία να εξετάσουν και να 

ενεργήσουν για τον επανακαθορισμό των όρων και προϋποθέσεων 

παραλαβής από τον ΕΟΠΥΥ, επεξεργασίας και εξόφλησης λογαριασμών 

φαρμάκων από ιδιωτικά φαρμακεία συμβεβλημένα με τον ΕΟΠΥΥ, για τα 
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στελέχη του προσωπικού των τριών Κλάδων του ΥΠΕΘΑ και τα μελών 

των οικογενειών τους. 

 

Δυστυχώς, έκτοτε δεν υπήρχε καμία αντίδραση από τα αρμόδια Υπουργεία 

με αποτέλεσμα την διαιώνιση των προβλημάτων και της άσκοπης 

ταλαιπωρίας, την οποία υφίσταται το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων 

ως προς την υλοποίηση συνταγών φαρμάκων, καθώς σε πολλές περιοχές  

δεν υφίστανται στρατιωτικά ή συμβεβλημένα φαρμακεία. Επιπροσθέτως, 

ακόμα και σε περιοχές, όπου υφίστανται συμβεβλημένα φαρμακεία, 

υπάρχει περιορισμένος αριθμός αυτών, με αποτέλεσμα τις περισσότερες 

ημέρες του μήνα να μην υπάρχουν αρκετά διημερεύοντα ή 

διανυκτερεύοντα φαρμακεία. 

 

 Τέλος, αναφέρεται ότι υπάρχουν προβλήματα τόσο ως προς την σύναψη 

συμβάσεων των Γενικών Επιτελείων με τους κατά τόπους 

Φαρμακευτικούς Συλλόγους όσο και ως προς τον τρόπο ελέγχου 

αποπληρωμής των υποχρεώσεων των Γενικών Επιτελείων απέναντι στα 

Φαρμακεία. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε έτσι ώστε να επιλυθούν τα ανωτέρω 

προβλήματα;  

2) Για ποιο λόγο, τα αρμόδια Υπουργεία έχουν αδιαφορήσει για τα άνω 

τεθέντα ζητήματα για χρονική περίοδο πλέον του έτους; 

3) Θεωρείτε ότι προκαλείται επιπρόσθετο οικονομικό βάρος στον 

ΕΟΠΥΥ; 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




